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Protokół Nr 11/2011 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 9 marca 2011r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek  /lista obecności 
stanowi załącznik nr 1/. Na wniosek Przewodniczącej Zarząd jednogłośnie zmienił 
porządek posiedzenia. 
 
Rozszerzono porządek o następujący punkt: 
 
1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie odwołania ze stanowiska dyrektora Zespołu 
Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął porządek posiedzenia po zmianach. Za głosowali: E. Dembek, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Pani Starosta poinformowała, że członkowie Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i 
Ochrony Zdrowia odwiedzili Zespół Szkół Rolniczych w Czachówkach. Ponadto dodała, że 
uczestniczyła w spotkaniu z nauczycielami i rodzicami w/w szkoły, podczas którego 
poinformowała iż radni Rady Powiatu są przychylnie nastawieni do szkoły. Pani Starosta 
wyjaśniła nauczycielom i rodzicom, że rzeczywiście w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
powiatu istnieją zapisy dotyczące kwestii sprzedaży szkoły. Ponadto poinformowała 
zainteresowanych, że w dokumentacji dotyczącej budowy Zespołu Szkół Zawodowych w 
Kurzętniku tj. w studium wykonalności również istnieją zapisy, z których wynika że 
uczniowie szkoły w Czachówkach są uwzględnieni w ogólnej ilości uczniów szkoły w 
Kurzętniku. Dodała, że poinformowała rodziców i całe grono pedagogiczne o tym, iż 
poprzednia Rada Powiatu nie miała wiedzy w kwestii powyższych zapisów w dokumentacji. 
Nadmieniała, że w Zespole Szkół Rolniczych w Czachówkach między nauczycielami 
panuje dobra atmosfera. Istnieje jedynie konflikt pomiędzy nauczycielami a dyrektorem 
szkoły - Panem Sarembą. Wszyscy nauczyciele podpisali petycję w sprawie odwołania 
Pana Saremby z funkcji dyrektora szkoły.  
Pani Starosta dodała, że na spotkaniu z nauczycielami i rodzicami poinformowała,  iż radni 
Rady Powiatu nie chcą likwidować szkoły w Czachówkach. Nadmieniła, że do Kuriera 
Iławskiego jak i do pozostałych mediów zostało przesłane wyjaśnienie dotyczące w/w kwestii. 
Pani Trzaskalska stwierdziła, że Pani Starosta na kolejnej Sesji Rady Powiatu powinna 
przedstawić swoje stanowisko w powyższej sprawie. 
Pani Starosta przychyliła się do stwierdzenia Pani Trzaskalskiej. 
Pan Jabłoński poinformował, że w trakcie posiedzenia komisji Oświaty, Kultury, Polityki 
Społecznej i Ochrony Zdrowia zostało przedstawione takie same stanowisko jak Pani Starosty. 
Pani Trzaskalska dodała, że w poprzedniej kadencji była członkiem powyższej komisji i na 
żadnym posiedzeniu  nie została przedstawiona informacja o likwidacji szkoły w Czachówkach. 
Pan Jabłoński nadmienił, że na posiedzeniu komisji została poruszona kwestia dotycząca stanu 
drogi w miejscowości Czachówki. W związku z powyższym Pan Jabłoński poinformował osoby 
uczestniczące w spotkaniu, że przedmiotem dwóch posiedzeń Zarządu Powiatu była sprawa 
budowy dróg w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia i Mazury 2007 – 2013. 
Wyjaśnił zainteresowanym, że przy składaniu wniosków do RPO należy wykazać regionalne 
znaczenie drogi tzn. że dofinansowane zostaną tylko te drogi,  które stanowią ruch tranzytowy. 
Pani Starosta poinformowała, że na spotkaniu w szkole w Czachówkach również została 
poruszona ta kwestia. Przekazała zebranym, iż sytuacja finansowa powiatu jest bardzo trudna i 
w ciągu najbliższych dwóch lat powiat nie będzie miał możliwości dofinansowania budowy drogi 
w Czachówkach. 
 
Pierwszym punktem porz ądku obrad było przyj ęcie protokołów z dnia 07.02.2011r., 
09.02.2011r., 15.02.2011r., 23.02.2011r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
K. Wiśniewski. 
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Drugim punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia Programu Integracji Społecznej i Zawo dowej Osób Niepełnosprawnych w 
powiecie nowomiejskim w roku 2011. 
/na posiedzenie weszła Pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim/ 
 
Pani Łydzińska szczegółowo omówiła Program Integracji Społecznej i Zawodowej Osób 
Niepełnosprawnych w powiecie nowomiejskim na rok 2011. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. 
Wiśniewski. 
 
Trzecim punktem porz ądku było wyra żanie zgody na podj ęcie działa ń w celu 
uregulowania stanu prawnego pasa drogowego drogi po wiatowej nr 1248N gr.woj.(Ciche) 
– Nielbark – gr.woj. (Brzozie) na odcinku Bratuszew o – gr. Województwa o długo ści   
1,730 km. 
/na posiedzenie wszedł Pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku oraz Pan 
Krzysztof Grześkiewicz – geodeta powiatowy/ 
 
Pan Kłosowski poinformował, że w dniu 20 stycznia 2011r. przeprowadzono oględziny 
zadrzewień w sprawie wydania zezwolenia Panu /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 
Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ na usunięcie pięciu sztuk 
drzew gatunku topola rosnących przy drodze powiatowej nr 1248N gr.woj.(Ciche) – Nielbark – 
gr.woj. (Brzozie) w miejscowości Bratuszewo. Wyjaśnił, że powyższy pas drogowy drogi 
powiatowej nie był wydzielany geodezyjnie, brak jest także innych pomiarów geodezyjnych 
mogących służyć pomocą do ustalenia granic. Ponadto dodał, że zaistniał konflikt z 
właścicielami przyległych gruntów tj. z Panem/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 
Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ i Panem /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/  dotyczący wycinki przydrożnych drzew. W związku z powyższym, ze względu na 
brak uregulowań nie można stwierdzić jednoznacznie do kogo należą sporne drzewa.  Pan 
Kłosowski poinformował, że Pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 
ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – 
specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  i Pan /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 
wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  twierdzą, iż 
powyższe drzewa rosną na ich gruncie i są ich własnością. W związku z powyższym 
zainteresowani zaproponowali, że jeżeli Zarząd przychyli się do stwierdzenia iż drzewa rosą na 
ich gruncie, to przy wytyczaniu pasa drogi podpiszą odpowiednie dokumenty, że nie roszczą 
praw do w/w pasa drogowego. Dodał, że zarówno Pan /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 
wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  i jak Pan 
/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i 
Spraw Obywatelskich/  proponują, żeby przekazany grunt odpisać im od podatku. 
Pan Kłosowski wyjaśnił, że sytuacja prawna powyższego pasa drogowego jest nie 
uregulowana, w związku z tym nie można podjąć żadnych działań w tej sprawie. Dodał, że 
zwrócono się z tym problemem do radcy prawnego. 
Pan Grześkiewicz omówił szczegółowo mapę dotyczącą gruntów, na którym usytuowany jest  
w/w pas drogowy.  Poinformował, że mapa przedstawia stan prawny gruntów przed powstaniem 
powiatów tj. stan przed 1999r., z którego wynika że drzewa leżą w pasie drogowym, w związku 
z tym sporne grunty należą do powiatu nowomiejskiego. Ponadto przedstawił mapę, w której 
posiadaniu są Pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 
6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w 
Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  i Pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
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podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 
Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. Wyjaśnił, że jest to 
dokument z Powiatowego Archiwum Geodezyjnego, który przedstawia szkic graniczny z roku 
1961. Z dokumentu przedstawionego przez zainteresowanych wynika, że droga ma 7,5 m 
szerokości. Dodał, że jeżeli badania na gruncie wykazałyby , że granica leży po środku rowu 
przydrożnego, to według przepisów grunt nie będący własnością Skarbu Państwa i zajęty pod 
drogi publiczne z mocy prawa staje się własnością Skarbu Państwa lub właściwego samorządu. 
Pan Grześkiewicz poinformował, że według radcy prawnego powiat powinien zwrócić się z 
wnioskiem do wojewody o wydzielenie pasa gruntu, który jest zajęty pod drogę publiczną tzn. 
ustalić właściciela gruntów. 
Pan Wiśniewski zaproponował, żeby przychylić się do prośby Pana /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  i Pana 
/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i 
Spraw Obywatelskich/  w kwestii drzew. Natomiast kwestię dotyczącą odpisania gruntu od podatku 
rozstrzygnąć po ustaleniu stanu prawnego drogi.  
Pan Grześkiewicz stwierdził, że nie wiadomo czy powiat może dysponować spornym gruntem, 
ponieważ w chwili obecnej nie jest ustalony prawny właściciel gruntu. Dlatego też,  w tej sytuacji 
konieczna jest decyzja wojewody. Dodał, że powiat mógłby  zlecić geodetom wznowienie granic 
tylko na krótkim odcinku drogi. Natomiast jeżeli okaże się, że nie ma dostatecznych danych 
geodezyjnych dotyczących pozostałego odcinka drogi,  to należy uruchomić działania mające 
na celu rozgraniczenie gruntów. Pan Grześkiewicz wyjaśnił, że w takiej sytuacji wynajmuje się 
geodetę a następnie składa się wniosek do wójta o wszczęcie postępowania 
rozgraniczeniowego w celu ustalenia granic. W sytuacji, kiedy na gruncie nie dojdzie do 
porozumienia pomiędzy właścicielami, to takie postępowanie administracyjne jest umarzane i 
przekazywane do sądu, który rozstrzyga sporną kwestię. Dodał, że średni koszt wznowienia 
granic składa się  ryczałtu za rozpoczęcie prac, który wynosi ok. 300 zł – 400 zł plus ok. 100 zł 
– 150 zł za każdy kolejny punkt graniczny. W związku z powyższym koszt wznowienia granic 
wyniósłby kilka tysięcy złotych.   
Pani Starosta zaproponowała, żeby zwrócić się z wnioskiem do wojewody w celu ustalenia 
właściciela spornego odcinka gruntu, na którym usytuowany jest pas drogowy drogi powiatowej 
odpowiadający szkicowi granicznemu z 1961r. 
  
Za podjęciem powyższego działania głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński,  
Pan K. Wiśniewski głosował przeciw. 
 
Informacja z Zarządu Dróg Powiatowych z/s w Kurzętniku wraz z załącznikami stanowi 
załącznik nr 2. 
 
Czwartym punktem porz ądku było rozpatrzenie wniosku Pana Ryszarda Kłosows kiego – 
dyrektora ZDP z/s w Kurz ętniku w sprawie zmian zało żeń do planowanej przebudowy 
drogi powiatowej Nr 1335 Nowe Miasto Lubawskie – Mr oczno – Słup na odcinku Nowe 
Miasto Lubawskie – Mroczno”.  
 
Pan Kłosowski poinformował, że w założeniach do projektowania przyjęto przebudowę 
skrzyżowania z drogą nr 15. Obejmować ona miała wydzielenie pasa prawo i lewoskrętu z drogi 
powiatowej na drogę krajową. W związku z powyższym wystąpiono z wnioskiem do Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o uzgodnienie planowanej geometrii skrzyżowania. Dodał, 
że nie dokonano uzgodnienia narzucając konieczność wykonania wybrukowanego prawo skrętu 
z drogi krajowej w drogę powiatową oraz konieczność wykonania pasa przyspieszenia na 
drodze krajowej dla pojazdów skręcających w prawo z drogi powiatowej. Pan Kłosowski 
stwierdził, że rozwiązania narzucone przez GDDKiA prowadzą do znacznego podwyższenia 
kosztów realizacji zadania.  
W związku z powyższym Pan Kłosowski zawnioskował o akceptację zmiany założeń do 
planowanej przebudowy w/w drogi poprzez odstąpienie od przebudowy skrzyżowania z drogą 
krajową nr 15 polegającej na wydzieleniu pasa prawo i lewoskrętu z drogi powiatowej na drogę 
krajową. 
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Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
K. Wiśniewski. 
 
Wniosek Pana Ryszarda Kłosowskiego stanowi załącznik nr 3. 
 
Piątym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
przyst ąpienia do realizacji inwestycji „Budowa drogi powia towej Nr 1337N Boleszyn – gr. 
Woj. (Wielkie Le źno) na odcinku o długo ści 2,439 km”. 
 
Pan Kłosowski poinformował, że jednostka samorządu terytorialnego może złożyć wniosek tylko 
na budowę jednej drogi. Po rozmowie z Panią Starostą i Panem Wicestarostą przygotowano 
dokumentację na budowę drogi powiatowej Nr 1337N Boleszyn – gr. Woj. (Wielkie Leźno) na 
odcinku o długości 2,439 km. Zadanie jest finansowane w wysokości 70% z Regionalnego 
Programu Operacyjnego Warmia i Mazury 2007-2013 oraz 30 % wkładu własnego powiatu. 
Dodał, że przewidywana wartość realizacji zadnia wyniesie  2 500 000 zł. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
 
Szóstym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
Regulaminu Organizacyjnego Zarz ądu Dróg Powiatowych w Nowym Mie ście Lubawskim 
z/s w Kurz ętniku. 
 
Pan Kłosowski szczegółowo omówił schemat organizacyjny jednostki. Poinformował, że zmiana 
dotyczy utworzenia w jednostce Działu Utrzymania Dróg i Mostów, w którym będzie stanowisko 
kierownika i zastępcy. Do chwili obecnej w schemacie organizacyjnym funkcjonowały dwa 
oddzielne stanowiska tj. kierownika Działu Utrzymania Dróg i Mostów oraz głównego specjalisty 
ds. utrzymania mostów, pozyskiwania funduszy pomocowych i zamówień publicznych. Wyjaśnił, 
że powyższe zmiany mają na celu usprawnienie organizacji pracy jednostki, poprzez wzajemne 
zastępowanie się pracowników na powyższych stanowiskach. 
Pan Wiśniewski zapytał, jaka jest łączna suma  kilometrów dróg w powiecie nowomiejskim. 
Pan Kłosowski odpowiedział, że w powiecie nowomiejskim jest łącznie 234 km dróg 
powiatowych. 
Pan Wiśniewski stwierdził, że po przeanalizowaniu schematu organizacyjnego w jednostce jest 
zatrudnionych dużo osób decyzyjnych. 
Pan Kłosowski poinformował, że jednostka zatrudnia 16 osób, w skład których wchodzi: 8 
pracowników zatrudnionych w ramach prac interwencyjnych do prac drogowych, dyrektor 
jednostki, kierownik Działu Utrzymania Dróg i Mostów, za-ca kierownika Działu Utrzymania 
Dróg i Mostów, specjalista Działu Utrzymania Dróg i Mostów, majster-drogomistrz, główna 
księgowa, specjalista ds. pracowniczo-administracyjnych oraz sprzątaczka. 
Pani Trzaskalska stwierdziła, że jednostka zatrudnia odpowiednią liczbę osób. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. 
Wiśniewski. 
 
Siódmym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie przyj ęcia 
rocznego sprawozdania finansowego Towarzystwa Przyj aciół Dzieci Oddział Miejski w 
Nowym Mie ście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła Pani Barbara Bagińska – specjalista ds. kontroli wewnętrznej/ 
 
Pani Bagińska szczegółowo omówiła protokół z kontroli przeprowadzonej w Warsztacie Terapii 
Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim. 
Pani Trzaskalska zapytała, ile kilometrów dziennie przejeżdża samochód dowożący 
uczestników warsztatu. 
Pani Bagińska odpowiedziała, że na chwilę obecną nie jest w stanie podać tak szczegółowej 
informacji. Poinformowała, że uczestnicy są dowożeni do placówki z terenu całego powiatu 
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nowomiejskiego. Nadmieniła, że jeżeli uczestnik jest sprawny ruchowo to przyjeżdża do 
warsztatu innym środkiem lokomocji np. autobusem. 
Pani Skarbnik poruszyła kwestię dotyczącą „Nazaret Świetlicy dla Dzieci im. Bł. Ks. Wincentego 
Frelichowskiego”. Poinformowała, że w zajęciach w świetlicy w latach poprzednich 
uczestniczyło czterdzieści sześć osób, w chwili obecnej jest dwadzieścia osób a 
dofinansowanie organizacji nie zmniejszyło się i wynosi 23 000 zł. Pani Skarbnik stwierdziła, że 
stowarzyszenia, które funkcjonują w poszczególnych gminach powinny w przyszłym roku złożyć 
oferty na konkurs ogłaszany przez powiat dotyczący prowadzenia tego typu świetlicy. 
Pan Jabłoński przychylił się do stwierdzenia Pani Skarbnik. Dodał, że gminy w ramach środków 
unijnych wyremontowały świetlice wiejskie, niemniej jednak nie są one w pełni wykorzystywane. 
W związku z powyższym mogłyby się w nich odbywać zajęcia dla dzieci z terenu gminy.  
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. 
Wiśniewski. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 4. 
 
 
Ósmym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia aneksu nr 6 do arkusza organizacji ro ku szkolnego 2010/2011 Zespołu 
Szkół Zawodowych w Nowym Mie ście Lubawskim.  
/na posiedzenie weszła Ewa Kalisz – Górzkowska – zastępca naczelnika Wydziału Oświaty, 
Kultury i Promocji/ 
 
Pani Kalisz – Górzkowska szczegółowo omówiła aneks nr 6 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2010/2011. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. 
Wiśniewski. 
 
Dziewiątym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia aneksu nr 2 do arkusza organizacji ro ku szkolnego 2010/2011 Poradni 
Psychologiczno - Pedagogicznej w Nowym Mie ście Lubawskim.  
 
Pani Kalisz – Górzkowska szczegółowo omówiła aneks nr 2 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2010/2011. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. 
Wiśniewski. 
 
Dziesi ątym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie planu 
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczyc ieli zatrudnionych w szkołach i 
palcówkach prowadzonych przez Powiat Nowomiejski.  
 
Pani Kalisz – Górzkowska poinformowała, że uległ zmianie załącznik nr 3 projektu uchwały. 
Omówiła szczegółowo projekt uchwały wraz z załącznikami. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Pani Starosta poruszyła kwestię dotyczącą dyżurów aptek na terenie powiatu nowomiejskiego. 
Poinformowała, że apteka „Rodzinna” uchyla się od obowiązku pełnienia dyżurów nocnych.  
Pani /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 
2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ - właścicielka apteki zaproponowała, że w godzinach 24.00 – 
8.00 będzie prowadzone tzw. „pogotowie pracy”, czyli dyżur telefoniczny /apteka będzie w tych 
godzinach nieczynna, natomiast pacjenci chcący dokonać realizacji recept lub zakupu leków 
będą musieli telefonicznie skontaktować się z pracownikiem, który otworzy im aptekę/. 
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Nadmieniła, że właścicielka apteki zastrzegła możliwość 15 minutowego okresu dojazdu 
pracownika do apteki. Pani Starosta poinformowała, że wysłane zostało w tej sprawie pismo do 
Okręgowej Izby Aptekarskiej w Olsztynie. Według opinii powyższej jednostki zastosowanie tzw. 
„pogotowia pracy” czyli dyżuru telefonicznego nie jest niezgodne z przepisami. Niemniej jednak 
stwierdzono, że istnieje obawa iż część potencjalnych klientów /szczególnie osób starszych/ nie 
posiada dostępu do telefonu. Ponadto według opinii Okręgowej Izby Aptekarskiej w Olsztynie 
może zaistnieć sytuacja, że w oczekiwaniu na przyjazd farmaceuty może dojść do śmierci 
osoby chorej, która pilnie potrzebuje lekarstwa. 
Pani Kalisz – Górzkowska  szczegółowo przedstawiła korespondencję pomiędzy Starostwem 
Powiatowym a właścicielką apteki – Panią /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 
Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  Poinformowała, że 
właściciele aptek z terenu powiatu nowomiejskiego proszą o pilne spotkanie z Panią Starostą 
celem omówienia spornej kwestii. 
W zawiązku z powyższym Pani Starosta odpowiedziała, że spotkanie odbędzie się  
11.03.2011r.  
 
Korespondencja pomiędzy Starostwem Powiatowym a właścicielką apteki Panią /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/ stanowi załączniki: nr 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16. 
Pismo do Okręgowej Izby Aptekarskiej w Olsztynie stanowi załącznik nr 17. 
Odpowiedź z Okręgowej Izby Aptekarskiej w Olsztynie stanowi załącznik nr 18. 
 
Jedenastym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia specyfikacji  istotnych warunków zamó wienia na wybór dostawcy tablic 
rejestracyjnych dla Wydziału Komunikacji i Transpor tu. 
/na posiedzenie weszła Pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Banaszewska szczegółowo omówiła specyfikację istotnych warunków zamówienia. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. 
Wiśniewski. 
 
Dwunastym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieo graniczonego na wybór dostawcy 
tablic rejestracyjnych dla Wydziału Komunikacji i T ransportu. 
 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Marcin Buliński 
2. Sekretarz – Daniel Wiśniewski 
3. Członek komisji – Alina Banaszewska  
4. Członek komisji –  Jolanta Jamroży 

 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. 
Wiśniewski. 
 
Trzynastym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarow ania przestrzennego fragmentu 
gminy Biskupiec w obr ębie geodezyjnym Piotrowice. 
/na posiedzenie wszedł Pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i 
Gospodarki Mieniem/ 
 
Pan Samsel szczegółowo omówił projekty uchwał.  Poinformował, że Wydział Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem oraz Wydział Środowiska i Rolnictwa po przeanalizowaniu 
dokumentacji  nie składa uwag do uchwał w przedmiotowej sprawie.  
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Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. 
Wiśniewski. 
 
Czternastym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarow ania przestrzennego fragmentu 
gminy Biskupiec w obr ębach geodezyjnych: Podlasek, Podlasek Mały, Piotrow ice, 
Słupnica. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. 
Wiśniewski. 
 
Piętnastym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarow ania przestrzennego fragmentu 
gminy Biskupiec w obr ębie geodezyjnym Szwarcenowo. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. 
Wiśniewski. 
 
Szesnastym punktem porz ądku było rozpatrzenie wniosku Zwi ązku Ochotniczej Stra ży 
Pożarnej Oddział Wojewódzki w Olsztynie w sprawie wspa rcia finansowego. 
/na posiedzenie weszła Pani Kalisz – Górzkowska - zastępca naczelnika Wydziału Oświaty, 
Kultury i Promocji/ 
 
Pani Kalisz – Górzkowska poinformowała, że powyższy związek jest stowarzyszeniem 
zrzeszającym 560 jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych. Dlatego też powyższe 
stowarzyszenie może złożyć ofertę na konkursy dla organizacji pozarządowych corocznie 
ogłaszane przez powiat nowomiejski. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
K. Wiśniewski. 
 
Wniosek Związku Ochotniczej Straży Pożarnej Oddział Wojewódzki w Olsztynie stanowi 
załącznik nr 19. 
 
Siedemnastym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
odwołania ze stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Rol niczych w Czachówkach. 
 
Pani Starosta poinformowała, że w dniu 04.03.2011r. Pan Piotr Saremba złożył rezygnację z 
pełnienia funkcji dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
Pani Trzaskalska zapytała, czy Pan Saremba w okresie wypowiedzenia będzie zwolniony z 
obowiązku świadczenia pracy. 
Pani Starosta odpowiedziała, że zastosowany został trzymiesięczny okres wypowiedzenia tzn. 
Pan Saremba będzie odwołany ze stanowiska z dniem 30 czerwca 2011r. Do tego czasu 
Zarząd może powołać osobę, która będzie pełniła obowiązki dyrektora szkoły do momentu 
wyłonienia kandydata na to stanowisko w drodze konkursu. Dodała, że Panu Sarembie 
zaproponowano cały etat na stanowisku nauczyciela w w/w szkole. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. 
Wiśniewski. 
 
Oświadczenie Pana Piotra Saremby o rezygnacji z pełnienia funkcji Dyrektora Zespołu Szkół 
Rolniczych w Czachówkach stanowi załącznik nr 20. 
 
Osiemnastym punktem porz ądku były wolne wnioski. 
 
Pani Trzaskalska zgłosiła wniosek dotyczący przedstawienia na kolejnym posiedzeniu Zarządu 
pełnej dokumentacji w sprawie modernizacji kotłowni węglowej na paliwo odnawialne – biomasa 
w Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. Zapoznanie się z 
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dokumentacją ma na celu wyjaśnienie kwestii wstrzymania zwrotu dofinansowania w wysokości 
ok. 277 tys. zł z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko – Mazurskiego w 
Olsztynie na modernizację w/w kotłowni. 
Członkowie Zarządu przychylili się do wniosku Pani Trzaskalskiej. 
 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                              Przewodnicząca 
 
 Ewelina Kwaśniewska                                                                             Ewa Dembek                                                                                         
 
 
 


